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Kallelse till föreningsstämma 
Datum och tid: Onsdagen den 25 november 2020 kl. 19.00 
Lokal: Kyrkan vid Brommaplan 
 

Anmälan till stämman måste ske till styrelsen@brfriksby.se senast den 18 
november. Ange hur många som beräknas komma från lägenheten. 

Vid stort antal anmälningar kan ev. endast en medlem per lägenhet delta. 
 

Dagordning 

1.  Öppnande 

2.  Godkännande av dagordningen 

3.  Val av stämmoordförande 

4.  Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare 

5.  Val av två justerare tillika rösträknare 

6.  Fråga om stämman blivit stadgeenligt utlyst 

7.  Fastställande av röstlängd 

8.  Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 2018/2019 

9.  Föredragning av styrelsens årsredovisning 2019/2020 

10.  Föredragning av revisorns berättelse 

11.  Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 2019/2020 

12.  Beslut om resultatdisposition 

13.  Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

14.  Beslut om arvoden åt styrelsen och revisorer för nästkommande 

 verksamhetsår 

15.  Val av styrelseledamöter och suppleanter 

16.  Val av revisorer och revisorssuppleant 

17.  Val av valberedning 

18.  Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem 

 anmält ärende 

19.  Avslutande 
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Inkomna motioner: 
 

 
Motion: gällande kollektivt avtal på bredband 
Bostadsrättsföreningen Brickbandet, vår förenings granne har ett gemensamt avtal för bredband. Deras 
kollektiva avtal för bredband med Stockholms stadsnät har gjort att månadskonstanden har blivit betydligt lägre 
och att kostnaden är lagd på hyran. 
 
Vår förening har många lägenheter, vilket gynnar ett gemensamt avtal för bredband.  
 
Förslag att BRF Riksby tecknar ett gemensamt avtal för bredband och att kostnaden skall läggas på hyran. 
 
Inger Nilsson  Niklas Lindqvist 
Vadmalsvägen 15  Kvarnbacksvägen 123 
 
Styrelsens svar: 
Styrelsen föreslår att motionen avslås. Styrelsen anser inte det är rätt tidpunkt att lägga på ytterligare avgifter 
då vi står inför framtida höjningar i form av bland annat tomträttsgäld. Alla använder inte fast bredband.   
 

 
Motion 
 
1. Uppfräschning av rabatten längs fasaden Vadmalsvägen 2 och 4 
 
2. Planteringen intill husväggen  är en blandning av ogräs och gamla dåliga växter som ser tråkiga ut , ger inget 
trivsamt intryck. En välskött plantering med blandning av buskar och blommor skapar både glädje och trivsel 
samt ökar värdet på både fastighet och bostadsrätter. 
3. Föreslår att beslut fattas om att alla gamla växter ersätts med nya planteringar. Tex blommande buskar som 
Ölandstok eller liknande. Kostnaderna torde inte vara så höga,föreslås som uppgift till styrelsen att undersöka. 
 
Benita Saijonmaa 
Vadmalsvägen 4 
 
Styrelsens svar: 
Styrelsen föreslår att motionen avslås. För bevarandet av våra fasader och minska råttproblem behöver vi ha 
minst en halvmeter mellan vägg och plantage. Detta gäller för hela området. 
 

 
Motion till Brf. Riksbys föreningsstämma 2020-11-25 
  
UNDERHÅLLSPLAN. 
 
I Nyhetsbrev BRF Riksby september 2020 skriver styrelsen bl.a. att ”Din investering kan liknas vid en 
investering i en aktie eller som att du är en fastighetsägare och är med och betalar för underhåll, reparationer och 
moderniseringar.”  
  
I sista stycket i nyhetsbrevet står ”Genom att gå med i styrelsen kan du hjälpa föreningen (o dig själv) att vakta 
och öka värdet på din investering”:  
 
Vi önskar, som delägare i BRF Riksby att styrelsen redovisar föreningens underhållsplan, det vill säga planerna 
för underhåll, reparationer och moderniseringar för att vakta och öka värdet på våra gemensamma investeringar, 
samt hur dessa ska finansieras.  
 
Bromma 2020-10-20  
Lars Engvall/Karin Westerberg-Engvall 
 
Styrelsens svar: 
Styrelsen föreslår att stämman bifaller motionen och ger i uppdrag till den nya styrelsen att ta fram och 
publicera underhållsplan på hemsidan. 
  



Motion till årsstämman brf Riksby 25 november 2020 
 
Byte av föråldrat sophanteringssystem 
 
I årsredovisningen 2018/2019, sidan 32, finns beskrivet att dåvarande styrelse planerade för genomförande av ett 
nytt sophanteringssystem 2020 som innebär nya sopstationer med bottentömmande kärl samt separat sortering av 
matavfall (sortering av matavfall kommer att vara lagstadgat från 2023 och rekommenderat från 2021). Detta 
skulle innebära en beräknad kostnadsbesparing  på cirka 40% per år samt mindre eller inga problem med råttor. 
Projektplan och kostnadskalkyl finns. Placering av kärlen är godkänt av Stockholms vatten och avlopp. 
 
Projektet har inte prioriterats av sittande styrelse. 
 
Förslag: 
 
- att stämman beslutar att styrelsen genomför detta projekt snarast möjligt under 2021 och allra senast QII 2022. 
 
  
//Cecilia Virdegård, Marie-Louise Domander, Margareta Cannerheim 
 
Styrelsens svar: 
Styrelsen föreslår att stämman bifaller motionen men projektets tidslinje och kostnad behöver ytterligare 
utredning då detta är en stor investering. Beslut om utförande behöver tas på 2021 års årsstämma i november. 
 

 

Motion till Årsstämman den 25/11 2020 
 
Rengöring av ventilationskanaler i kök och badrum. 
 
Under mina 10 år jag har bott i föreningen har dessa ej blivit rengjorda. Oklart för mig när dessa rengjordes 
senast. Jag har konsulterat en ventilationstekniker som rekommenderat en rengöring varje 5-8 år pga en ev 
brandrisk (köket) och dålig luft med fuktproblem oavsett om fönstren är öppna eller stängda. 
 
Jag föreslår därmed att årsstämman ger styrelsen ett uppdrag att kontakta en ventilationsfirma för rengöringen 
och då anlita ett välrenommerat företag som arbetar med kontroll och rengöring av ventilationssystem. 
 
Med vänliga hälsningar 
Heidi Alopaeus Holmström, Damastvägen 9, lägenhet 55. 
 
Styrelsens svar: 
Styrelsen föreslår att stämman bifaller motionen och lägger till det uppdraget vid nästa OVK. 
  



 
Motion: installation av fastighetsboxar för post i fastigheterna 
 
Installation av fastighetsboxar för post 
 
Jag föreslår att föreningen ska installera fastighetsboxar i entréerna i varje fastighet för hantering av 
bostadsinnehavarnas postförsändelser.  
 
Efter en sådan installation kan man byta sin dörr till en slät säkerhetsdörr eller försluta det gamla brevinkastet 
med plåt o isolering. Det skulle ge en ökad trygghetskänsla att inte ha ett hål in igenom ytterdörren och det skulle 
minska buller och drag från trappuppgången. Det blir vidare ökad brandsäkerhet, mindre inbrottsrisk och mindre 
spring i trappuppgången.  
 
Vidare kan fastighetsboxar som minst rymma försändelser som är 8 cm tjocka så man slipper gå till ett 
utlämningsställe för att hämta den typen av paket, utan kan istället få dem direkt hem. Det är en fördel när e-
handeln ökar mer och mer och allt färre brev och vykort skickas.  
 
Äldre över 80 år eller personer med rörelsehinder eller sjukdom har möjlighet att få dispens och få posten 
levererad till dörren även i fortsättningen. Om man inte kan hämta sin post pga ålder eller sjukdom är man 
vanligtvis också berättigad till hemtjänst som hjälper till med ärenden så som posthämtning.  
 
Mitt förslag är att stämman beslutar att modernisera posthanteringen i våra fastigheter och därmed installera 
fastighetsboxar i entréerna i varje fastighet.  
 
Bromma 25 oktober 2020  
 
Maria Strand  
 
Styrelsens svar: 
Styrelsen föreslår att motionen avslås: Styrelsen anser att det innebär en stor kostnad som vi inte gärna vill ha 
då vi har stora investeringar i framtiden.   
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

BRF Riksby 
 

Organisationsnummer 

702001-7807 
 

E-post 

styrelsen@brfriksby.se 

felanmalan@brfriksby.se 
 

Telefon 

08-25 77 98 
 

(Expeditionen är bemannad varje helgfri måndag  
ojämna veckor kl. 18.00-19.00) 

Adress: 

Vadmalvägen 19 

168 74 Bromma 
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